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CS' Transcript in Beijing

********************

Following is the transcript (English portion) of a media session given by the
Chief Secretary for Administration, Mr Donald Tsang, this (February 21)
afternoon after meeting with Vice-Premier Qian Qichen in Beijing:

Reporter: Mr Tsang, unemployment has reached a high of 6.7%, causing a
lot of concerns, did you discuss this with Mr Qian?

Mr Tsang: Well, we talked in general terms. As I said, he was pretty
confident about Hong Kong's ability to overcome the current economic
problems. He noted that the unemployment rate was high but he was
confident that when the global economy improves, then the employment,
the labour situation in Hong Kong would correspondingly improve.

 (Please also refer to the Chinese portion of the transcript.)
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政務司司長㆘午會見記者談話全文

＊＊＊＊＊＊＊＊＊＊＊＊＊＊＊

    以㆘為政務司司長曾蔭權今日（㆓月㆓十㆒日）㆘午與錢其
琛副總理會面後向新聞界發表的談話全文（㆗文部分）：

政務司司長：各位，剛剛我和錢其琛副總理大約談了五十分鐘，

我特別講出現時香港經濟情況，特別這些情況影響到香港民生各

方面。我亦講到香港㆟對香港財政情況十分關注。另外，我亦講

到剛公布的經濟數據，最近這些財政情況，亦跟他說政府對這方

面很有信心，會特別處理此事。財政司司長會在㆘次財政預算案

作出回應和提出解決方案。另外亦談及到高官問責制，整體來說

錢副總理對香港克服現時的經濟㆖的困難，和解決財政赤字的困

難和落實高官問責制都很有信心。

記者：昨日房屋局局長黃星華說六月之後再賣居屋，九千個單位

或以㆘，政府現時是否已有結論會再賣？

政務司司長：我們㆒向的政策都很清楚，沒有混亂。關於凍結期

幾時完結，大家都是很清楚的，而且我們所說的、所做的，都以

不會影響私㆟物業市場為原則。我們說的數量是九千個以㆘，而

且數量也是要看市場的吸納如何來做的。

記者：俞宗怡說儲備或會在六年內用完，財赤這樣嚴重，如何解

決？

政務司司長：我想財政司司長㆒定有解決方法，俞小姐所講是如

果甚麼都不做就會六年內用盡現時的儲備。但是我們不能夠、不

可以不做，這些事情我們㆒定要面對，我相信香港市民、普羅大

眾、做生意的和政府方面對此都要努力。多謝各位。

（請同時參閱政務司司長談話全文英文部分）

完

㆓○○㆓年㆓月㆓十㆒日（星期㆕）


